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M. Versluis

Korenbloemstraat 6 
2821 TD  Stolwijk 

Geachte heer Versluis, 

Tot onze verrassing en tot onze teleurstelling heeft u afgelopen dinsdag (12 mei), tijdens de raadsbijeenkomst 

Oordeelsvorming SBBV, gebruik gemaakt van het inspreekrecht en opnieuw uw ongenoegen uitgesproken over het bestuur 
van de stichting VOB.  

Dat heeft ons verrast omdat u ook na 4 februari geen contact met ons heeft gezocht voor overleg of antwoorden op vragen 

die u heeft over VOB. Het heeft ons ook teleurgesteld omdat u beweringen doet die pertinent onjuist zijn en omdat u meer 
dan eens het VOB bestuur met suggestieve opmerkingen in een kwaad daglicht zet. U vindt het een ‘autoritair’ bestuur, met 

‘bizarre ambities’, dat afserveert ‘wat niet in hun straatje past’ en dat ‘bij tegenwind’ zomaar kan ‘opstappen’. Dat zijn forse 
aantijgingen.  

ZPS heeft niet ‘met de rug tegen de muur’ ingestemd met een verhoging van de badhuur. ZPS en VOB hebben elkaar 

gevonden in een overeenkomst voor tien jaar waar beide besturen tevreden mee zijn. In onze brief van 31 maart - in reactie 
op het rapport van de verkenner - hebben we er op gewezen dat niet VOB maar het (gemeentelijk) zwembad in 

Bergambacht ZPS met een hoge badhuur opzadelt. Die brief heeft u ook gezien. 

VOB heeft nooit de intentie gehad of uitgesproken om ‘in zijn geheel op te stappen’. VOB heeft onder de druk en commotie 
veroorzaakt door de petitie van 4 februari en de reactie van de raad, wel eens overwogen om Ons Polderbad onder een 

eigen stichting en bestuur onder te brengen om daarmee recht te doen aan de beweerde eigenheid van Ons Polderbad. Het 

college (en ook de verkenner) heeft VOB echter met klem verzocht om beide baden te blijven beheren en exploiteren omdat 
daarmee de toekomst van beide baden het beste is gewaarborgd. Daarom is onlangs voor beide baden de erfpacht voor 

dertig jaar verleend aan VOB.  

Het plan voor een natuurgezuiverd bad is goed onderbouwd en we nemen geen onverantwoorde risico’s. In onze brief van 
31 maart hebben we aangegeven waarom. De risico’s voor milieu en gezondheid worden ook grondig onderzocht en als die 

te groot zouden zijn, verleent de Omgevingsdienst Midden-Holland geen vergunning. Als u meer wit weten, horen we dat 
graag. 

Het is jammer dat u niet de moeite heeft genomen om de boude beweringen in uw inspreeknotitie te toetsen op juistheid en 

volledigheid, door onze brieven aan raad en college te lezen of door contact met ons op te nemen. Het is ook jammer dat 
noch college noch raad ons tevoren heeft gewezen op de behandeling van het rapport van de verkenner afgelopen dinsdag 

en ons niet heeft uitgenodigd om onze reactie toe te lichten. Raadsleden, verkenner en u doen allerlei beweringen over 
VOB, zonder VOB aan het woord te laten.  

Als u - en wellicht ook een aantal raadsleden - onvoldoende vertrouwen heeft in het VOB bestuur, nodig ik u - en ook die 

raadsleden - uit te toetsen of de beelden die u en anderen hebben, juist zijn. De zorgvuldigheid die u en de raadsleden van 
het VOB bestuur verwachten, verwacht het VOB bestuur ook van u en van hen. 

Met een sportieve groet, 

P.H.M. van Schaik, voorzitter 


